
FARSTA STADSDELNÄMND  21 maj 2007 
Socialdemokraternas grupp 

 

 

Ärende 16 övriga frågor 
Anmälan av följande skrivelse 
 

Lokaler för förvaltningen 
 
Vi är angelägna om att skattebetalarnas pengar används så effektivt och förnuftigt som 
möjligt. Därför ska förvaltningen vid förhyrning av lokaler alltid i första hand hyra av något 
av stadens bolag. Om detta inte sker kräver vi att frågan beslutas av nämnden. 
 
Gunnar Sandell (s) m fl 
 
 
 


